
Zápis z jednání AS FI dne 3. 5. 2024

konaného prezenčně

Přítomní členové zaměstnanecké komory senátu (7/8)

Vlastislav Dohnal, Ivana Černá, Michal Kozubek, Pavel Matula, Tomáš Pitner, Jan Strejček,
David Šafránek

Přítomní členové studentské komory senátu (3/4)

Daniel Rozehnal, Veronika Burgerová, Paulína Ayaziová

Omluveni

Václav Matyáš

Nepřítomni

Jakub Balabán

Hosté

Jiří Barnat - děkan, Lenka Bartošková - tajemnice, Simona Davidová a další hosté.

Senát je usnášeníschopný: 10/12

Přítomní jednomyslně odhlasovali následující program:

Program:

1/ výroční zpráva o činnosti a výroční zpráva o hospodaření fakulty,

2/ zpráva o činnosti senátu,

3/ nový bakalářský studijní program Bioinformatika,

4/ různé.



Podklady jsou dostupné zde:

https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/jednani_2024/podklady_pro_zasedani_2024-05-03/

Průběh jednání:

ad 1/ Výroční zpráva o činnosti a výroční zpráva o hospodaření fakulty

Děkan fakulty stručně představil předloženou zprávu o činnosti FI MU za rok 2023 a také
Výroční zprávu o hospodaření FI MU za rok 2023 - k nahlédnutí v příloze tohoto zápisu.

Diskuze:

● Dohnal: Jak je to s žádostmi o sabathical? Děkan: Je možné se hlásit 1x / 7 let, i
opakovaně.

● Strejček: Z předložených dat vyplývá, že většina studentů magisterských programů,
nejsou absolventi bakalářských programů na FI. Děkan: Ano, je to tak.

● Pitner: Dotaz na úspěšnost studentů bakalářských programů. Dle IS je studijní
neúspěšnost B-CS nyní 46,4 % a B-PVA 50,7 %. Jde tedy o jiné ukazatele než je ve
Zprávě (65%)? Děkan: Celkově je na FI úspěšnost 35% (nabíráme cca 600, dostuduje
cca 200). Program Informatika má vyšší úspěšnost než program PVA. V programu
Kyberbezpečnost dosud prošly jen 2 kohorty studentů s úspěšností 20%.

Usnesení: AS FI MU schvaluje předloženou výroční zprávu o činnosti a výroční zprávu o
hospodaření fakulty.

Výsledek hlasování:

pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0

ad 2/ Zpráva předsedy o činnosti AS FI

Předseda senátu stručně shrnul předloženou zprávu o činnosti senátu v období 23. 6. 2023 -
30. 4. 2024. Zpráva je v příloze tohoto zápisu.

Diskuze:

● Šafránek: Poděkoval studentské komoře za pomoc s organizací voleb.
● Černá: V jakém stadiu je příprava Volebního řádu AS? Dohnal: Pracovní skupina stále

ještě sbírá podněty, proběhla jedna schůzka pracovní skupiny. Nový senát by měl dostat
pracovní verzi dokumentu.

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2024/podklady_pro_zasedani_2024-05-03/


ad 3/ Nový bakalářský studijní program Bioinformatika

Doc. Šafránek jako navrhovaný garant studijního programu přítomné stručně seznámil
s  aspekty programu (podrobné informace v podkladech pro zasedání):

● Jde o mezioborový program připravený společně s PřF. V minulosti jsme mezioborový
program měli, který po reakreditaci zanikl.

● Informatická část tvoří 60%.
● Přijímací řízení je společné.
● Programová rada bude tvořena ze zástupců obou fakult.
● Paralelně se připravuje navazující magisterský program, který bude garantován PřF, a

jehož akreditace by měla proběhnout zároveň.
● Předměty jsou postaveny primárně z již existujících předmětů.
● Program obsahuje lehčí formy programátorských předmětů, např. nově vytvořený

předmět PB112.

Diskuze:

● Rozehnal: Jaké bude uplatnění absolventů? Šafránek: zpracovávání dat v laboratořích,
vývoj softwaru.

Usnesení: AS FI MU vyjadřuje souhlas s návrhem bakalářského studijního programu
Bioinformatika.

Výsledek hlasování:

pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0

Ad 4/ Různé

● Předseda senátu poděkoval současnému i minulému děkanovi fakulty za spolupráci.
● Předseda senátu apeloval na přítomné senátory, aby se angažovali v komisích AS MU.
● Příští jednání senátu bude ustavující zasedání senátu již v novém složení pro další

volební období, pravděpodobně v červnu.

Zapsala: J. Baná

Kontroloval: V. Dohnal


